
طلسم سالن دوومیدانی
سالن سرپوشیده دوومیدانی اردبیل برای دومین بار در سال جاری مورد

بازدید سجادی وزیر ورزش و جوانان قرار گرفت.
برخی از پروژهها در استان ما بوده و هستند که به دلیل طولانی بودن
عملیــات اجرایــی و اظهــار نظرهــای متعــدد در ارتبــاط بــا موعــد
بهرهبرداری به یک معما و یادگاری از تاریخ این دیار تبدیل
شدهاند. نمونه بارز این پروژهها، سالن سرپوشیده دوومیدانی است.

این سالن یکبار افتتاح شده ولی برای یک ساعت مورد استفاده
ً تجهیز ورزشکاران و دوومیدانی کاران منطقه قرار نگرفته است. اولا
این سالن انجام نشده و ثانیاً از نظر ساختمانی با اشکالات متعدد

مواجه میباشد.
امروز اگر کسی که کوچکترین آشنایی با پیشینه این مجموعه نداشته
باشد قدم بر آن بگذارد و بشنود که این سالن با طمطراق و تبلیغ و
خودنماییها در بهمنماه سال ۱۳۹۹ افتتاح شدهاست از تعجب و افسوس

سکته نکند سود برده است.

چرا کسی نمیپرسد سالنی که آماده نبوده و تجهیزاتش تأمین نشده و
از سقف تا کف با مشکلات دستوپنجه نرم میکرده, افتتاح شده و از
فردایش قفلی بر درب اش زدهاند و غیر قابل استفاده بودنش را اعلام

نمودهاند.
از افتتاح صوری و مانور بیپایان در اطراف آن، چه کسانی سود برده
اند و چرا باید مسئولین به افتتاح پروژهای که با بهره برداری
نهایی فاصله زیادی داشته موافقت نمایند و به چه دلیل وزیر ورزش و
جوانان و برخی از نمایندگان استان نیز در مراسم آن شرکت می کنند.
آیا از آن روز افتتاح تاکنون  مسئولان و نمایندگانی که در مراسم
بودند و کلمات شیرین بر زبان راندند، برای یکبار پیگیری عملی
کردند و از حالروز سالن سرپوشیده پرسیدند و جویای احوال اش شدند؟

حالا ترس از این است که  بازدیدهای سجادی هم به نتیجه مطلوب ختم
نشود. مسئولین باید از کسانی که برای یک افتتاح صوری، تبلیغات
کاذب راه انداختنذ و برای ورزشکاران و افکار جامعه مشتی وعده
بیاساس تحویل دادند  بازخواست بکنند تا آنها دلایل کار خود را

بیان نماینذ
آیا طلسم این سالن در زمان دولت مردمی و وزارت حمید سجادی شکسته

شود؟
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